
          

Notulen van de Algemene Vergadering van de Dorpsvereniging Scharmer  

Datum: 17 juni 2021 
Aanwezig: 28 leden  
Afwezig met kennisgeving: 7 leden  
 
Agenda 

• Een hartelijk welkom door de voorzitter op het terras van de Borgmeren. Vorig jaar was het 
wegens de pandemie niet mogelijk te vergaderen, aan digitaal vergaderen was geen 
behoefte door de leden. Bestuurslid Bram Bos wordt alsnog voorgesteld. Speciaal welkom 
aan Linda Veenstra, gebiedsregisseur. De dorpswethouder laat zich excuseren wegens een 
raadsvergadering. 

• Mededelingen door de voorzitter: de koffie en thee met koek en na afloop een consumptie 
met snack worden aangeboden door het bestuur. 

• Notulen van de ledenvergadering 2020 zijn er niet. 

• Vaststelling van het Inhoudelijk jaarverslag 2020/2021 nadat de volgende opmerkingen zijn 
gemaakt: 

o DVS heeft geen facebook. 
o De preventieapp alleen gebruiken voor mededelingen. 
o Skaeve Huse: Het bestuur van DVS en inwoners Scharmer worden voor de 

besluitvorming in Groningen geïnformeerd over de uitslag van het 
omgevingsonderzoek en in de gelegenheid gesteld om vragen te stellen. Het bestuur 
van DVS heeft dit samen met de Dorpsvereniging Harkstede mogelijk gemaakt door 
te protesteren (bij de projectleider Skaeve Huse (de heer Zuidema) en het College en 
Raad van Groningen) over het voorgenomen proces (ons te informeren nadat de 
besluitvorming afgerond was). 

• Vaststelling van het Financieel jaarverslag 2020/2021  

• Namens de kascommissie adviseert Jos Hillemans aan de leden van de Algemene 
Vergadering de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen. De boeken zijn 
gecontroleerd en zagen er prima uit. Dit jaar was dat een kleine klus omdat er weinig 
uitgaven zijn geweest. Het bestuur is in het bezit van een schriftelijke verklaring van de 
kascommissie met handtekeningen.  

• De bemensing van de kascommissie: Jos Hillemans neemt afscheid en ontvangt een bedankje 
van de voorzitter. De leden van de kascommissie 2022 zijn Jakob Bekkema en Sytske 
Cornelisse, met reserve lid Hillie de Groot, die in 2023 plaats neemt in de kascommissie.  

• Bestuursverkiezing 
o Greet Veldman en Anja Rozeveld zijn sinds 2012 bestuurslid, negen jaar lang. Ze 

ontvangen mooie afscheidswoorden, een hartelijk applaus en een mooie bos 
bloemen.  

o Yvonne Grimme en Fransien Haagsma worden met algemene stemmen benoemd. 
Het bestuur verdeelt intern op 1 juli de verschillende functies en informeert de leden via de 
nieuwsbrief. 

• Vaststelling contributie 2021/2022: € 9 per gezin en € 4,50 voor een alleenstaande. 



• Vaststelling begroting 2021-2022 nadat de volgende opmerkingen zijn gemaakt: 
o De BBQ staat in de begroting en gaat door. 
o Subsidie voor de Burendag wordt door de nieuwe penningmeester aangevraagd. 
o Linda Veenstra deelt mee dat het dorp bij de gemeente MG subsidie aan kan vragen 

(niet voor eten en drinken) (straat € 500, dorp € 1000 subsidie). 
o De onderhoudskosten AED (€ 200) worden een jaarlijkse post op de begroting. Een 

cursus (hoe om te gaan met de AED) volgt nog. 

• Vaststelling van de actuele Dorps- en Regiovisie nadat de volgende opmerkingen zijn 
gemaakt. 

o De Dorpsvisie is in januari 2019 door de inwoners vastgesteld en nu in 2021 door het 
bestuur geactualiseerd. 

o De toekomstige ambitie, zonnepanelen en windmolens, moeten passen in de 
kleinschaligheid van het dorp (dus geen parken). Voor boeren kunnen parken wel 
een (financiële) optie zijn. De gemeente MG voldoet momenteel aan de landelijke 
richtlijnen voor de energietransitie en is (momenteel) niet van plan toestemming te 
geven voor meer parken in de gemeente. 

o De toekomstige ambitie bloemrijke bermen wordt niet door alle leden ondersteund, 
kan onoverzichtelijke verkeerssituatie geven. Doel is niet alleen opvrolijken, maar 
ook de bermen diverser maken in het kader van de bestrijding eikenprocessierups.  

o De toekomstige ambitie veiligheid. Er wordt opgemerkt dat er meer onveilige 
kruispunten zijn, bv kruispunt Hoofdweg en Woudbloemlaan. Kunnen dit 
attentiepunten worden? Aandacht voor snelheid Hoofdweg is voor iedereen 
belangrijk. Simone Wubs heeft zitting in de commissie verkeersveiligheid en heeft 
van het bestuur een ruimere knelpuntenlijst verkeersveiligheid Scharmer ontvangen. 

o Waardering voor de nieuwsbrief, de Scharmer Raaitvink. 

• Het bestuur stelt het instellen van een Huishoudelijk reglement voor en vraagt de 
aanwezigen op de Algemene Vergadering om dit Huishoudelijk reglement vast te stellen. 
Reden is dat dit reglement makkelijker aan te passen is dan de statuten (meerderheid van 
tenminste twee derde van de aanwezigen tijdens de AV) (geen notariskosten). Het geeft nu 
een verduidelijking, actualisering en aanvulling op de statuten. 

o Gemeente MG i.p.v. Slochteren 
o AVG en fotobeleid 
o WBTR die per 1 juli 2021 ingaat  

• Vaststelling Huishoudelijk reglement nadat de volgende opmerking is gemaakt: 
o De AV vindt plaats in de gemeente Midden-Groningen, maar MG is groot. 
o Toelichting: bij voorkeur vergaderen we in Scharmer, maar het kan zijn dat in de 

toekomst uitgeweken moet worden naar een locatie buiten het dorp, met de 
intentie zo dicht mogelijk bij Scharmer, maar wel in de gemeente MG. 

• Toekomstplannen 2021-2022 
o Van het bestuur: 

▪ Samen Sterk, samenwerking met Dorpsverenigingen Harkstede, Woudbloem, 
Lageland en Kolham over o.a. de regiovisie. De werkgroep verkeersveiligheid 
is het eerste resultaat. 

▪ Ontmoetingsruimte in het dorp, is hier behoefte aan?   
- Voorstel: onderzoek onder alle inwoners of hier behoefte aan is. 
- Voorstel: onderzoek samenwerking met Harkstede, de Borgstee.  

▪ Moestuin in het dorp, oproep in de nieuwsbrief heeft drie belangstellenden 
opgeleverd. Er is nog geen plek in het dorp gevonden. Er is minimaal 
draagvlak onder de aanwezigen. 

▪ Bermen opvrolijken met bloemzaad (zie dorpsvisie). 
 



 
o Van de werkgroepen in het dorp 

▪ Werkgroep Noaberschap: de leden zijn een keer bijeen geweest, hebben met 
oproep en foto in de nieuwsbrief gestaan. Inwoners met noodvraag kunnen 
beroep doen op de leden, maar niemand heeft hier gebruik van gemaakt. 
Werkgroep komt na de zomer weer bij elkaar. Er vinden wel  
noaberactiviteiten buiten de werkgroep om plaats. 

▪ Toneel: Het evenwicht m/v is zoek,  een dringende oproep aan mannen om 
zich te melden. Er zijn weinig toneelstukken voor twee mannen. De 
toneeldata in 2022 zijn: 26 maart en 1 en 2 april in het Hof van Scharmer. 

▪ Energiecommissie:  De digitale vergadering MG is bijgewoond, gemeente MG 
wil het gasverbruik minimaliseren en vraagt initiatieven (van verenigingen en 
particulieren). Het verhaal van het eerste gasloze huis in Scharmer (zie vorige 
nieuwsbrief) is een goed voorbeeld.  

▪ Leesclub: de activiteiten zijn het hele jaar doorgegaan, ook een aantal keren 
digitaal. Van de acht leden zijn er vier uit Scharmer, de rest woont in 
Harkstede. Nieuwe leden zijn welkom, bij grote belangstelling wordt een 
tweede club samengesteld.  

▪ Nestkastjes: de 36 nestkastjes zijn opgehangen, bewoond, en het effect voor 
Scharmer was: minimaal last van de eikenprocessierups.  

▪ Zwerfvuil: er is geen activiteit geweest, Scharmer Schoon was wel 
voorbereid, maar wegens Corona driemaal geannuleerd. De gemeente heeft 
nog geen invulling gegeven aan de vraag van de werkgroep voor 
prullenbakken, met uitzondering van de blauw bak bij de steiger.   

o Van de inwoners in het dorp 
▪ Is Walking diner (voorbeeld van Engelbert) een idee? 
▪ Feestelijke opening op 2 oktober om 10.30 uur van de ecologische 

verbindingszone voor inwoners Scharmer. De historische vereniging, de 
toneelgroep en de leesclub onderzoeken of medewerking mogelijk is. 

• Rondvraag 
o Gaat de fietstocht in het najaar door? Zijn er helpers uit het dorp? 
o Het Hof van Scharmer streeft naar opening begin september 
o Kan de preventieapp gebruikt worden voor alleen mededelingen? 
o Jelle Visser organiseert op 27 augustus een theatermenu voor max 30 mensen 

Hoofdweg 33 in Scharmer. Meer info volgt in de Nieuwsbrief. 

• Sluiting: De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering, dankt iedereen voor aanwezigheid 
en reacties. Er wordt geen Bingo meer gespeeld. 
 

Christine Hillemans (secretaris)   
 


